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REUNIÓ REGIONAL RPTE 25/10/2016 
 

 

El passat 25 d’octubre, USPAC, juntament amb la resta de sindicats, ens hem 

reunit amb el Cap de la Regió Policial de Terres de l’Ebre i amb el representant 

de l’administració regional. Us oferim un resum dels temes aportats: 

 

-Estat de l’entrega de les armilles: ens confirmen que a data d’avui s’ha 

entregat el 75% de les armilles, està previst que el 100% arribin a finals d’any, 

tot i que ens diuen que pot haver una mica de retard i trigar un mes, o mes i 

mig. Ens diuen que és un tema de l’execució de contracte de l’empresa 

encarregada.  

 

-Serveis fora de sector: per la manca d’efectius que hi ha arreu del territori i 

atenent al Nivell  Alerta  4 actual, es demana que s’ha de garantir la seguretat 

dels companys/es dins el sector de servei ordinari a d’altres serveis que puguin 

sorgir fora de sector no extraordinaris, com podrien ser controls, POE’s, i 

d’altres serveis planificats amb anterioritat. En aquest punt l’Intendent ens diu 

que és susceptible de revisar i així ho faran. Es comprometen a revisar els 

dispositius. 

-Hores extraordinàries per a USC: demanem la possibilitat de cobrir la 

manca d’efectius amb hores extraordinàries. Ens diuen que ara per ara estar 

descartat per a USC. Les hores extres estan destinades a POEA, i que les fa 

l’ARRO, tot i que en aquesta regió no en tenen. 

-Gandesa: Manca de vehicle 4X4, ens diuen que només hi ha un a cada 

comarca, no hi ha més vehicles i és la dotació que tenim, un per cada 

comissaria, tot i així a L’Ametlla de Mar no en tenen. 

-Manca roba d’hivern a Gandesa i Mora d’Ebre: A l’igual que les zones de 

Montblanc i Falset on hem registrat diverses vegades comunicat, considerem 

que és una zona gèlida on es tindria que dotar a la gent d’aquest material per 

a tal d’evitar baixes innecessàries per malalties, com a conseqüència de 

realitzar servei en condicions climatològiques adverses. Ens diuen que no ho 

consideren zona gèlida. Convidem a qui utilitza aquest criteri a realitzar 

patrullatge amb el material que tenim actualment quan les 

temperatures són baixes. Des d’un despatx tot es veu diferent. 
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Enllaçat a aquest punt, ens diuen que el mateix cas es dóna a l’Ametlla de Mar 

amb els pantalons de pluja, no és zona de pluja, tot i així en aquest cas es farà 

una redistribució i arribaran alguns pantalons de pluja. Els hem manifestat que 

és vergonyós que anem sempre amb aquestes misèries. 

-Manca de caporals a Mora d’Ebre: Amb l’arribada dels caporals que s’han 

incorporat recentment, ens diuen que no hi hauria d’haver problemes. Són 

conscients que en el darrer any han hagut alguns torns de servei sense cap 

comandament a Móra d’Ebre ni Gandesa, ens diuen que NO PASSARÀ MÉS, 
ÉS GARANTITZARÀ SEMPRE UN COMANDAMENT. De no ser així ens ho feu 

saber que faríem la queixa pertinent. 

-Trànsit Mora d’Ebre: Volem saber si hi ha realment voluntat de mantenir el 

sector i que tothom si vol podrà mantenir la seva plaça sense data caducitat 

com diuen els caps, (tot i que evidentment la manca de personal i recursos fa 

del tot impossible que això es pugui produir), o hi ha per part de la DGP 

voluntat d’acabar tancant el sector. Ens diuen que en data 27 d’octubre hi ha 

previst un brífing a Móra d’Ebre per part del comissari Esquius per a explicar el 

projecte.  

USPAC ja va assistir al brífing que va fer el Comissari Esquius a Montblanc i no 

va aportar res nou a la reunió que ja van tenir amb els sindicats. Molt bones 

paraules, però ja ens van deixar clar que l’Administració tenia potestat per 

tancar el sector, tot i que segons ell, a dia d’avui no era la intenció. 

USPAC s’ha  posicionat, i així ho hem fet saber a la DGP, via comunicat 

112/2016 totalment en contra d’aquesta decisió. Creiem que és un pas 

enrere a la gran tasca PREVENTIVA I ASSISTENCIAL que es ve fent des 

d’aquesta especialitat durant molts anys. 

-Altres punts importants tractats: 

-A finals de novembre sortirà una nova instrucció per a regular els judicis per 

videoconferència, ja que la instrucció actual no és clara a l’hora d’aplicar les 

hores a compensar. Davant de qualsevol dubte o incidència al respecte, podeu 

consultar al vostre delegat/a. 

-Arribarà en breu botes per a l’ARRO (anti-punxades, mateix model que porta 

la BRIMO). 

USPAC HA EXPOSAT DIVERSOS PUNTS A LA REUNIÓ REGIONAL, I 
S’HAN TROBAT POQUES SOLUCIONS. CONTINUAREM TREBALLANT ! 
 

Catalunya, 27 d’octubre de 2016 


